
                      Referat Bestyrelsesmøde i Kolding Fritidsklub 
                    Fredag 7-8-2021 kl. 17.30 – 20.30 I fritidsklubben på Brændkjærskolen  

Dagsorden.                           

                                                1.Valg af dirigent og referent.  

Referent foretog Michael, Bestyrelsens beretning blev fremført af Anders Bæk.   

2. Regnskab 

Gennemgang af regnskab og underskrift efter præsentation af budget 

3 .Forslag 

Vi havde modtaget 1 forslag. 

1. Andre betalingsmetoder end bankoverførsel (mobilepay). 
bestyrelsen vil prøve at kigge på muligheden. Umiddelbart så anbefales det fra bestyrelsen, at 
man sætter sin netbank op til at lave en automatisk overførsel hver tredje måned. På den måde 
burde det hurtigt være sat op og man skal ikke tænke på det mere. Det har tidligere været 
kigget på, men vigtigt at der ikke bliver mere kompliceret for kasseren, at kunne identificere 
hvem betalingen er udført for. 
 

                                           4.Godkendelse af referat fra sidste møde. 
 

 Godkendt. 
                  5. Opfølgning på referat 
 
 Vi har igen fået vores lokaler tilbage. Lokalet har kortvarigt efter nedlukningen været udlånt til 
Kolding kommune, hvor lokalerne blev brugt til at borgere kunne blive testet med hurtigtest af 
Corona op til skolernes sommerferie. Vi har igen fået lokalerne stillet til rådighed fra August 2021 
så vi igen kan tage imod vore medlemmer. Brochure til nye kommende medlemmer blev lavet som 
aftalt af bestyrelsen, og sendt ud kommende til potentielle medlemmer inden skoleferien som 
aftalt.   
 
                                              6.Nyt fra Formand og leder; 
 
 Efter et par udfordrende skole år, håber vi i Kolding fritidsklub på at vi endelig får et 
gnidningsløst år hvor der ikke vil komme restriktioner, eller vi vil blive lukket ned midlertidigt som 
er sket de foregående sæsoner. Vi ser også frem til at den nye hal bliver bygget færdig da det 
måske kunne være noget som klubben forhåbentlig, vil kunne drage nytte af i fremtiden. 

                                                 7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Der var genvalg for en ny 2 årig periode til. 

Michael 
Jakob 
Kasper 

Lasse er udtrådt og i stedet for er Jens-Peter Hindkjær blevet valgt ind i bestyrelsen. 

Alle er valgt ind for en 2 årig periode. 



 

8. Valg af revisor. 
 

Michael har sagt ja til at fortsætte som revisor. Det følgende år.  

 

                                                9. Eventuelt andet. 

Intet 

 

 

Generalforsamlingen blev herefter hævet. 

 
 
Formand: ___________________ 


